



## Styrelsemöte Gotlands Orienteringsförbund (GOF) 2023-06-14

Protokoll nr 4, 2023

**Närvarande:** Torbjörn Sköldefors, Ing-Marie Bergman, Stefan Hellström Brent Key, Viktoria Olsson, Junia Birgersson, Mattias White, Greger Westerlund samt Anna Samelius konsulent (adj. sekreterare)

**Frånvarande:** Lina Allmungs

- §50           **Sammanträdet öppnas**  
Ordförande Torbjörn Sköldefors hälsade alla välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.
- §51           **Fastställande av föredragningslista**  
**Styrelsen beslutade att** fastställa föredragningslistan.
- §52           **Val av protokolljusterare**  
**Styrelsen beslutade att** välja Ing-Marie Bergman
- §53           **Föregående protokoll**  
Styrelsen gick igenom föregående protokoll och lade det till handlingarna.
- §54           **Inkomna/utgående skrivelser**  
*Inkommande:*  
Inköpsorder från Försvarmakten
- §55           **Ordförande**  
*Dialogträff med SOFT för nya ordförande i distrikten*  
Kallelse inkommit till ordförande, för en dialogträff med SOFT för nyvalda Ordförande i Specialdistriktsförbunden (SDF). Gäller uppdatering organisation, utbildning, återstartsstöd samt information om ordförandekonferensen i november och Förbundsmötet i mars 2024. Mötet är digitalt den 14 juni kl. 20.00.  
  
*Ordförandeträff föreningarna och GOF*  
Kallelse till Ordförande träff med GOF:s styrelse den 23 augusti. Styrelsen diskuterade punkter att ta upp och vad mötet ska innehålla.
- §56           **Ekonomirapport**  
*Balans- och resultatrapport:*  
Ing-Marie Bergman gick igenom ekonomin. Lillkorpen har gått med ett litet överskott, men långt under budget och Hittaut ligger långt efter budget. Det är få sponsorer till Hittaut. Diskuterade att bjuda in projektledaren för Hittaut till första mötet i höst.  
Försvarmakten har skickat en inköpsorder till GOF. Kontakt bör tas för gemensam diskussion kring uppdraget mellan GOF och Försvarmakten.

§57

### **Kansliet**

#### *Årshjul*

Anna Samelius har tillsammans med Torbjörn Sköldefors och Viktoria Olsson tagit fram ett utkast till Årshjul för GOF. Utkastet har skickats ut och styrelsen kommer att se över om något mer ska läggas till.

#### *Arbetsbeskrivning kansliet*

Torbjörn Sköldefors tillsammans med Viktoria Olsson och Anna Samelius har diskuterat arbetsbeskrivning för konsumenten på de 35% tjänst som rör kansliet. Övriga 15% är LIU Orientering, Idrottsgymnasiet. Torbjörn ska träffa Verksamhetschefen på RF-SISU Gotland för samordning kring tjänsten. Innehållet för kansli delen bör diskuteras under året för att se vad som är effektivast att konsulent gör och vad som läggs på kommittéer/arbetsgrupper och enskilda ideella.

Annas grundarbetstid för GOF är måndag, onsdag och halva fredagen, men 15% av tjänsten är för LIU Orientering, Idrottsgymnasiet. Träning för LIU genomförs med eleverna på onsdag eftermiddag.

#### *Semester och inarbetad tid*

Konsumenten är ledig 26 – 30 juni samt 5–7 juli (inarbetad tid).

Semester den 10 juli t.o.m. 8 augusti

På hemsidan läggs in att kansliet är stängt 5 juli – 8 augusti

§58

### **Ungdom**

#### *Inbjudan till GM resa utskickad*

Inbjudan till gemensam resa till Götalandsmästerskapen har gått ut till föreningarna.

#### *Kontaktat föreningarnas ordförande angående Lillkorpen*

Lina Allmungs har kontaktat ordförande i föreningarna med några frågeställningar de gärna får ta upp i sina respektive föreningar. Därefter möte om Lillkorpen och framtiden.

§59

### **Tävling/Mark**

#### *Rapport från mötet med O-Ringen arrangörer år 2024 och år 2027*

Se bifogad bilaga.

#### *Rapport från SOFT:s digitala träff kring Framtidens arrangemang den 5 juni*

Framtidens arrangemang och stafettliga, där det redan 2024 kommer att bli en stafettliga. De två SM stafetterna och 10-mila kommer att ingå samt 3 stafetter till. Dra ner på Swedish League arrangemangen. Förslaget är även att följa VM skog och sprint, med att SM i skog går på hösten året innan VM i skog samt att SM i skog går på våren samma år och vice versa med VM Sprint. Detta för att minska antalet tävlingar och nyttja SM som uttagningstävlingar. Syftet med förslaget som har diskuterats mycket med föreningar och tävlingsansvariga är att minska resandet och antalet tävlingar för eliten och övriga juniorer och seniorer.

#### *SOFT:s digitala Tävlingsträff den 12 juni*

Lars Greilert gick igenom statistik för antalet starter och antal individer som startat i tävling 2019 – 31 maj 2023. Där har Gotland tappat väldigt mycket. Då Gotland under pandemin och efter pandemin, genomfört MOL som veckans bana så har inte dessa deltagare registrerats.

Fråga till SOFT från Gotland under mötet: Banläggningkort 1, får en då lägga mästerskap (nivå 1–3)? Regleringen som funnits kring Banläggarkort 1 och 2 har tagits bort. De står just nu i anvisningarna till Tävlingsreglerna, att det är under uppbyggnad. SOFT:s svar är att det är distriktens ansvar att godkänna eller inte godkänna i dagsläget. Kommer att tas fram certifiering för banläggning från SOFT, men är inte klart.

#### *Information om flyttade DM tävlingar 2024, samt DM Natt 2023 och DM Medel 2023*

SOFT har meddelat att SM tävlingarna år 2024 måste flyttas. Detta påverkar två av våra DM-helger. DM Medel är nu flyttat till den 24 augusti 2024 och DM Lång och DM Stafett den 14 – 15 september 2024, i samråd med Tävlingsansvarig i respektive arrangörsförening.

Mattias White, Garda OK informerar om DM Medel 2023. DM Medel går på Karlsö, vilket begränsar antalet deltagare, då det går 2 båtar ut. Det är en kostnad för båtresan, som bokas av den enskilde. Rabatt på båten om springa DM Medel. Garda undrar när anmälan ska öppnas, om föreningarna vill informera sina medlemmar före. Mötet diskuterade detta och Garda OK informerar ordförande i föreningarna innan, om när anmälan öppnar ett visst datum, så kan de informera sina medlemmar i god tid.

#### *Tröjan och juniortröjan ang. DM Natt*

Styrelsen diskuterade detta.

#### *Trycka kartor via iVisby*

Brent Key ska säkerställa att färgerna och trycker blir rätt från en pdf. Därefter kan iVisbys tjänster köpas. Brent har godkänt att Visborgs OK trycker 3-dagars kartorna hos iVisby.

#### *Påskträffen*

Garda OK har beslutat att inte genomföra Påskträffen framöver.

#### *GM 2024*

Brent Key arbetar för att ta fram en Tävlingskontrollat inför GM 2024.

§60

### **Elit och utveckling**

#### *25-mannaorganisation*

Ann-Sofie Olsson är utsedd som ansvarig reseledare från GOF. GOF ska utse lagledare för lag 1. Information måste ut till föreningarna snarast att respektive förening utser en reseledare och meddelar GOF, samt att respektive förening utser 1-2 personer till laguttagningsgruppen (en för ungdom och en för de vuxna, om inte samma person har kunskap om alla målgrupperna). GOF ska även påminna föreningarna om det beslutade körschemat inför 25-manna, så att medlemmarna uppmuntras att delta.

#### *10-mila i Skellefteå 20 – 21 maj*

Ett dam- och ett herrlag deltog och gjorde det bra utifrån förutsättningarna!

#### *Gemensamma sommarträningar junior/senior – öppen för fler*

Genomförs gemensam fartträning på tisdagar kl. 18.00 med samling vid Galgberget. Kommer även genomföras tre gemensamma lördagsorienteringsträningar, de helger inget arrangemang genomförs. Är blå/svart nivå på dessa träningar och alla som klarar banor är välkomna!

- §61 **Motion**  
Inget att rapportera
- §62 **Marknad/Info**  
*Fråga från Tävlingsledaren i 3-dagars om GOF kan samordna en gemensam pressträff för 2- och 3-dagars.*  
Styrelsen diskuterade detta, men ansåg att arrangemangen sköts av föreningarna och tidigare år har 2- och 3-dagarsarrangörerna samordnat pressinformation. GOF anser att GOF inte ska involveras i detta.
- §63 **Utbildning/Marknadsföring**  
*Inbjudan dialogsamtal*  
SOFT har bjudit in till fyra digitala träffar i utbildningsportalen.
- §64 **Övriga ärenden**  
*Uppföljning inköp av dator*  
Är inte behov av just nu då problemet utretts, men eventuellt behövs de äldre bytas ut framöver. Tas upp på Tävlingsträffen i december.
- §65 **Mötesbeslut**  
**Styrelsen beslutade att** bjuda in projektledare för Hittaut, Anna Bäckstäde till första styrelsemötet i höst  
**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors med stöd av Anna Samelius kontaktar Försvarmakten för inköpsordern och vad de önskar köpa för tjänster.  
**Styrelsen beslutade att** Torbjörn Sköldefors med stöd av Anna Samelius bjuder in till Ordförande träff den 23 augusti kl. 18.30 – 21.00 och tar fram inbjudan tillsammans.  
**Styrelsen beslutade att** Junia Birgersson med stöd av Anna Samelius kontaktar föreningarna angående 25-manna och vem som är klubbens reseledare.  
**Styrelsen beslutade att** inte inköpa en dator för arrangemang nu, då frågan inte är aktuell just nu.
- §66 **Nästa möte**  
**Nästa möte** är Ordförandeträff den 23 augusti kl. 18.30 – 21.00 på Idrottens Hus, lokal: St Homa
- §67 **Sammanträdet avslutas**

Mötet avslutades och Viktoria Olsson tackade för visat intresse.



Torbjörn Sköldefors (ordf. t.o.m. §59)



Viktoria Olsson (ordf. fr.o.m. §60)



Anna Samelius (sekreterare)



Ing-Marie Bergman (justerare)

## Rapport från mötet med O-Ringen arrangörer år 2024 och år 2027

För några veckor sedan var GOF inbjudna att delta på möte med dels O-ringen Stockholm, som nu gått ut med sitt arrangemang (<https://www.orientering.se/utova-och-folj/nyheter/o-ringen-kommer-till-stockholm-2027/>), dels O-ringen Oskarhamn som ju är redan nästa år.

Stockholms OF (StOF) kommer fortsättningsvis bjuda in GOF till O-ringen mötena om Stockholm medan Oskarhamn var ett möte utan nödvändigtvis någon fortsättning.

Bägge organisationer har behov av ideell arrangörshjälp så om någon av klubbarna eller enskilda individer känner sig manade så uppmanas dom att kontakta O-Ringen i Oskarhamn och när det gäller O-Ringen i Stockholm kan de gärna meddela arrangörerna och GOF kansliet för kännedom.

Utifrån Gotlands läge så är bägge organisationerna intresserade kring om man kan få till någon sorts synergieffekt kring våra befintliga arrangemang (sommarpaketet och Medeltidskampen) där man kan locka resenärer att ta turen förbi Gotland antingen innan eller efter O-ringen.

Stockholm ska försöka locka mycket utländskt deltagande då de planerar etapper som man kan ta sig till via kollektivtrafiken. Om dessa kommer utan bil kan man fundera på om vi kan erbjuda tävlingar och resa liknande det vi gör på HuÄ. Alt nära Visby (ex. Södra Hällarna+ sprint i Visby).

Vad gäller Oskarhamn hade dom funderingar på om vi skulle kunna tänkas oss flytta sommarpaketet en vecka så det ligger bättre i tid med O-ringen om man reser direkt mellan arrangemangen. De öppnar sin camping i Döderhultsdalen på torsdagen som det verkade, vilket skulle klaffa med 3-dagars om det går en vecka senare. Fundera på detta! Så kan vi ta det efter 2-dagars utvärderingen efter sommaren.

GOF fortsätter bevaka dessa intressen och återkommer om det dyker upp mer.

/Brent Key

